

Title (en)

Support system for show stands.

Title (de)

Trageinrichtung für Warenpräsentierelemente.

Title (fr)

Support d'exposition des objets commerciaux.

Publication

EP 0344119 A1 19891129 (DE)

Application

EP 89810374 A 19890519

Priority

CH 195888 A 19880524

Abstract (en)

The support system for show stands is made up of essentially self-supporting columns (2) with support beams (4) fastened detachably between adjacent columns. Said support beams are hooked into coupling rings (3) on the columns (2) by means of coupling devices at both their ends and contain openings (5) along their surface to receive support members (6), supporting the show stands, in the form of coathanger supports (7, 7') or tray supports (8, 8'), etc. <??>Support systems of any desired broken linear design or with support beams projecting radially from a central column (2) can be set up from the columns (2) and the support beams (4) according to the modular concept. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Trageeinrichtung für Warenpräsentierelemente ist aus im wesentlichen freistehenden Säulen (2) mit zwischen benachbarten Säulen lösbar befestigten Stützbalken (4) gestaltet. Letztere sind mittels Kupplungsvorrichtungen an ihren beiden Enden in Kupplungsringen (3) der Säulen (2) eingehängt und enthalten längs ihrer Oberfläche Öffnungen (5) zur Aufnahme von die Warenpräsentierelemente stützenden Traggliedern (6) in der Form von Kleiderbügelträgern (7, 7') oder Tablarträgern (8, 8') usw. Aus den Säulen (2) und den Stützbalken (4) sind beliebig gebrochene lineare, oder mit sternförmig von einer zentralen Säule (2) ausgehenden Stützbalken gestaltete Trageeinrichtungen nach dem Baukastenprinzip erstellbar.

IPC 1-7

A47F 5/04; A47F 7/24

IPC 8 full level

A47F 5/10 (2006.01); **A47F 7/24** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47F 5/106 (2013.01 - EP US); **A47F 7/24** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 2700947 A1 19780713 - VEYHL WOLF
- [X] FR 2058709 A5 19710528 - TIM FLECK SA
- [Y] CA 1191115 A 19850730 - PEEL TRUCK & TRAILER REPAIR LT
- [A] GB 1415651 A 19751126 - REMploy LTD
- [A] GB 2013479 A 19790815 - POST OFFICE

Cited by

DE10306537B4

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8906048 U1 19890706; CH 675195 A5 19900914; EP 0344119 A1 19891129; US 4936471 A 19900626

DOCDB simple family (application)

DE 8906048 U 19890516; CH 195888 A 19880524; EP 89810374 A 19890519; US 22781588 A 19880803